

Title (en)
Device for supporting persons.

Title (de)
Gerät zum Lagern von Personen.

Title (fr)
Dispositif pour soutenir des personnes.

Publication
EP 0332820 A1 19890920 (DE)

Application
EP 89101431 A 19890127

Priority
DE 8803723 U 19880318

Abstract (en)

The device for supporting persons contains a lower structure (4) and a lying surface which is mounted thereon and is subdivided into swivellable partial rests for the head (8), the upper part of the body (10), the buttocks/thighs (12) and lower legs (14). The device is characterised by at least one segment arc (2) which is mounted swivellably on the lower structure (4); at least one support element (6) which is fastened by its one end to an end region of the segment arc (2) and is attached by its other end in the central region of the resting surface (10) for the upper part of the body; and at least one rocker (16) which is attached by its one end in the other end region of the associated segment arc (2) and by its other end to or near to the swivel axle (22) between the rest (12) for the buttocks/thighs and the rest (14) for the lower legs; the rest (12) for the buttocks/thighs being connected to the rest (10) for the upper part of the body via a swivel axle (24) and the rest (10) for the upper part of the body being connected to the rest (8) for the head via a swivel axle (26). <IMAGE>

Abstract (de)

Ein Gerät zum Lagern von Personen enthält ein Untergestell (4) und eine darauf gelagerte Liegefläche, die in verschwenkbare Teilauflagen für Kopf (8), Oberkörper (10), Gesäß/Oberschenkel (12) und Unterschenkel (14) unterteilt ist. Das Gerät ist gekennzeichnet durch mindestens einen Segmentbogen (2), der schwenkbar auf dem Untergestell (4) gelagert ist; mindestens ein Stützelement (6), das mit seinem einen Ende an einem Endbereich des Segmentbogens (2) befestigt ist und das mit seinem anderen Ende im Mittelbereich der Oberkörperauflagefläche (10) angelenkt ist; und mindestens eine Wippe (16), die mit ihrem einen Ende im anderen Endbereich des dazugehörigen Segmentbogens (2) angelenkt und mit ihrem anderen Ende an oder in der Nähe der Schwenkkhase (22) zwischen der Gesäß/Oberschenkelauflage (12) und der Unterschenkelauflage (14) angelenkt ist; wobei die Gesäß/Oberschenkelauflage (12) über eine Schwenkkhase (24) mit der Oberkörperauflage (10) und die Oberkörperauflage (10) über eine Schwenkkhase (26) mit der Kopfauflage (8) verbunden ist.

IPC 1-7
A47C 17/16; A47C 20/04; A61G 7/00

IPC 8 full level
A47C 17/16 (2006.01); **A47C 20/04** (2006.01); **A61G 7/00** (2006.01); **A61G 7/015** (2006.01); **A61G 13/02** (2006.01)

CPC (source: EP)
A47C 17/162 (2013.01); **A47C 19/045** (2013.01); **A47C 20/04** (2013.01); **A61G 7/015** (2013.01); **A61G 13/02** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] US 3797050 A 19740319 - BENOIT R, et al
- [Y] US 3149349 A 19640922 - TED NELSON
- [A] DE 8400540 U1 19870305
- [A] US 4258445 A 19810331 - ZUR HENRY C

Cited by
EP0800810A1; US8615828B2; CN108670354A

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0332820 A1 19890920; EP 0332820 B1 19920805; AT E78999 T1 19920815; DE 58901959 D1 19920910; DE 8803723 U1 19880511

DOCDB simple family (application)
EP 89101431 A 19890127; AT 89101431 T 19890127; DE 58901959 T 19890127; DE 8803723 U 19880318